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                                           C O N C E P T 
 

 
 
Overleg: GGD Bestuur 
Notulist(e) Mevrouw L. van der Linden 
Leden van het bestuur: 
 
 

 
 
Leden van directie  

Mevrouw F. de Jonge (Almere), mevrouw L. Hillebregt (Dronten), de 
heer R. Broekema (Lelystad), mevrouw S. Werkman 
(Noordoostpolder), de heer F. Brouwer (Urk) en de heer E. van de 

Beld (Zeewolde). 
 
Mevrouw M. Vluggen (directeur Publieke Gezondheid), de heer G. van 
Gulick (directeur financiën en bedrijfsvoering), de heer P. Visser 
(adjunct-directeur GGD GHOR), mevrouw K. Makarawung 
(directiesecretaris) en mevrouw L. van der Linden (verslag).  
 

Afwezig met bericht  
 
Op uitnodiging: 
 

 
- 

 
Datum: 06 april 2023 

Tijd: 10.00 – 12.10 uur  
Locatie: Lelystad, GGD Flevoland 

 

 
 
1. Opening 
De heer Broekema opent de vergadering. 
 
 
1.1 Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 

 
 
1.2 Ingekomen stukken en mededelingen 
Dagvaarding Stichting ICAM:  
De bestuursleden hebben de stukken inzake de dagvaarding ter informatie ontvangen. De 

dagvaarding wordt opgepakt door GGD Flevoland in overleg met GGD GHOR Nederland. Indien er 
meer informatie bekend is, wordt deze toegestuurd. 
 
 
2. Concept-notulen 16 maart 2022 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt vastgesteld. 
 

 
3. Ontwerpbegroting 2024 
De heer Van de Beld, geeft in zijn rol van portefeuillehouder een korte toelichting. 
Hij geeft aan dat op pagina 23 van de ontwerpbegroting een aanpassing volgt inzake de nacalculatie 
energie. Tevens licht hij toe dat uit het overleg met de controllers van de zes gemeenten, het 

onderstaande advies naar voren kwam: 
 inwonerbijdrage energie meerjarenraming ophogen t/m 2024 en niet meer in boekjaar 2025; wel 

in de voorbereiding van de ontwerpbegroting 2025 deze kostenpost opnieuw beoordelen.  
 “versterking kennis- en adviesfunctie” (€ 57.000) niet in inwonerbijdrage 2024, maar dekking via 

de SPUK GALA, met ingang van 2023. 
 Het punt “duurzaamheid” is, naar aanleiding van een zienswijze van gemeente Almere, in de 

(vastgestelde) begroting 2023 aangekondigd voor 2024. Het bestuur heeft in de vergadering van 
2 februari 2023 dit onderwerp als “onvermijdelijk” benoemd maar kan in een periode van circa 

drie jaar worden afgebouwd (met ingang van 2025, drie jaar telkens minus € 15.000). 
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Op basis van het technische overleg van de controllers, adviseert hij het bestuur als volgt: 
 In de meerjarenraming inwonerbijdrage (onvermijdelijk) kolom boekjaar 2025 te corrigeren voor 

energie (minus € 200.000). 

 In de meerjarenraming inwonerbijdrage (meerjarenbeleidsplan) kolom boekjaar 2024 
“versterking kennis- en adviesfunctie”, als SPUK is toegekend aan GGD Flevoland, corrigeren 
(minus € 57.000). 

 Bestuurlijke bespreking aangaande het punt duurzaamheid. 
 
Opmerkingen van de bestuursleden: 
 Mevrouw De Jonge geeft aan dat zij zich in een lastig pakket bevindt vanwege het feit dat zij 

geen positief advies van haar controller heeft ontvangen, ten aanzien van de ophoging van de 

inwonerbijdrage voor nieuw beleid 2024.  

 De heer Brouwer geeft aan het eens te zijn met de heer Van de Beld inzake de SPUK-gelden voor 

de kennis- en adviesfunctie. De post duurzaamheid moet zichzelf terugverdienen en worden 

opgenomen in de reguliere bedrijfsvoering. In de begroting is een indexering opgenomen ten 

aanzien van de salariëring maar daarnaast ook een ophoging van de inwonerbijdrage voor de 

cao-ontwikkelingen. Is dit niet dubbel? 

 Mevrouw Hillebregt meldt dat de risicoparagraaf conform afspraak is opgenomen. De tijdslijn van 

12 weken in het vervolgproces levert in haar gemeente problemen op. Het proces van de GR’en 

sluit onvoldoende aan op de processen bij de gemeenten waardoor de zienswijzen van gemeente 

Dronten naar alle waarschijnlijkheid later worden ingeleverd. 

 Mevrouw Werkman is van mening dat het proces van de ontwerpbegroting voor de gemeente 

Noordoostpolder snel is. Vanuit de gemeente zijn er zorgen ten aanzien van de inwonerbijdrage. 

Zij geeft aan dat waar mogelijk ook ingezet moet worden op zo efficiënt mogelijk werken 

waardoor de stijging van de loonkosten wordt beperkt. Bij de eigen gemeente wordt de inflatie 

deels vergoed indien deze onvermijdelijk is. Mevrouw De Jonge beaamt dit. In het geval van GGD 

Flevoland is onvermijdelijkheid van toepassing omdat anders de uitvoering van de wettelijke 

taken in gevaar komt. 

 De heer Broekema is van mening dat de middelen voor de kennis- en adviesfunctie via de SPUK 

GALA regeling moeten worden gedekt. Voor gemeenten zijn deze middelen immers ook nog niet 

structureel. Daarnaast is het opnemen van de SPUK-gelden in de inwonerbijdrage voor de 

verantwoording van de gemeenten lastig. Er is echter wel wat te zeggen voor structurele opname 

ervan. De kosten van duurzaamheid worden door de GGD opgevoerd naar aanleiding van de 

wens van het bestuur op aangeven van de gemeenteraad van Almere. Onduidelijk is of de hogere 

energiekosten vanaf nu structureel van aard gaan zijn  

De heer Van de Beld geeft aan het lastig te vinden dat een gezamenlijke mening/opvatting van de 
controllers niet voorafgaand aan de vergadering kon worden gedeeld. Hij pleit, in het vervolg, voor 
een gezamenlijk advies van de controllers aan het bestuur. Hierbij moet wel zuiverheid in de rollen 

duidelijk zijn.  
Mevrouw Vluggen vult hierop aan dat het hier dan gaat om een technisch (niet inhoudelijk) advies ten 
aanzien van de voorgestelde uitwerking van de ontwerpbegroting.  
Op basis van de gemaakte opmerkingen, discussieert het bestuur hierover verder. 
Ten aanzien van de post duurzaamheid wordt voorgesteld deze op nul te zetten en in de diverse 
toekomstige verhuisbewegingen mee te nemen of deze post af te bouwen in een periode van drie jaar. 
Het geld wordt dan gebruikt om een plan op te stellen en beschikbare duurzaamheidssubsidies te 

benutten. Mevrouw De Jonge adviseert om de duurzaamheid op basis van het plan te laten bekostigen 

door klimaatgelden en hiervoor geen zorggelden in te zetten. 
 
Ten aanzien van de cao-kosten wordt aangegeven dat deze kosten in 2023 meer stijgen dan kan 
worden betaald uit de indexering. Hiervoor wordt een begrotingswijziging 2023 ingediend. Voor 
boekjaar 2023 worden de meerkosten energie in de nacalculatie verrekend. 

Ten aanzien van de hoogte van de meerkosten voor energie in 2024 wordt hiervoor eveneens een 
nacalculatie wordt voorgesteld.  In het controllersoverleg zal in de loop van 2023 nader worden 
gekeken naar de opbouw van de indexeringssystematiek, zoals deze door de gemeente Lelystad wordt 
doorgegeven ten behoeve van de indexering van de GGD.  
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Ten aanzien van de verwachte overschrijding van het kostenniveau 2023 zal in de komende 
bestuursrapportage(s) nader worden gerapporteerd. 
 

De voorzitter merkt op dat er, op onderdelen, altijd een verschil zal kunnen bestaan tussen enerzijds 
de afweging van het Algemeen Bestuur voor GGD Flevoland als geheel en anderzijds de opvattingen 
van iedere gemeente afzonderlijk. 
 
De voorzitter concludeert dat er bij het Algemeen Bestuur draagvlak is voor de geagendeerde 
ontwerpbegroting 2024, met daarin de volgende aanpassingen: 
- De voorgestelde ophoging inwonerbijdrage 2024 voor duurzaamheid bouwt af in de periode 2025 

t/m 2027. 

- De voorgestelde ophoging inwonerbijdrage 2024 voor energie stopt met ingang van 2025. Wel zal 

er in aanloop van de (ontwerp)begroting 2025 opnieuw een afweging worden gemaakt. 

- De voorgestelde ophoging inwonerbijdrage 2024 voor kennis- en adviesfunctie wordt geschrapt. 

Wel zal GGD Flevoland, in het kader van SPUK, daarvoor een subsidieaanvraag bij gemeenten 

indienen.  

De voorzitter concludeert dat er bij het Algemeen Bestuur draagvlak is voor de geagendeerde 
begrotingswijziging 2023 met daarbij de volgende opmerkingen: 
- De meerkosten energie 2023 wordt niet in de begrotingswijziging 2023 opgenomen, maar in 

nacalculatie over het boekjaar 2023 achteraf verrekend. 

- De methode van indexering prijs/lonen wordt technisch ambtelijk geëvalueerd. 

 
Besluit: 
 Ten aanzien van ontwerpbegroting 2024: 

- De voorgestelde ophoging inwonerbijdrage 2024 voor duurzaamheid bouwt af in de periode 
2025 t/m 2027. 

- De voorgestelde ophoging inwonerbijdrage 2024 voor energie stopt met ingang van 2025. 

Wel zal er in aanloop van de (ontwerp)begroting 2025 opnieuw een afweging worden 
gemaakt. 

- De voorgestelde ophoging inwonerbijdrage 2024 voor kennis- en adviesfunctie wordt 
geschrapt. Wel zal GGD Flevoland, in het kader van SPUK, daarvoor een subsidieaanvraag bij 

gemeenten indienen.  
 De ontwerpbegroting 2024, inclusief meerjarenraming 2025-2027 wordt uiterlijk 30 april 2023 

aangeboden aan de gemeenteraden, met het verzoek zienswijzen kenbaar te maken. Een en 

ander vooruitlopend op de komende wijziging van de GR GGD Flevoland, in afwijking van artikel 
21 lid 2 van GR GGD Flevoland. 

 De concept-aanbiedingsbrief voor het aanbieden van de ontwerpbegroting zoals bijgevoegd bij de 
stukken is akkoord. 

 De begrotingswijziging 2023 wordt aangeboden aan de gemeenteraden, met het verzoek 
zienswijzen hierover kenbaar te maken in combinatie met zienswijzen over de ontwerpbegroting 
2024. 

   
 

4. Wijzigingsvoorstel gemeenschappelijke regeling 
Mevrouw Hillebregt geeft in haar functie als portefeuillehouder een toelichting en complimenteert de 
directie voor het gedegen voorbereidingsproces. 
 
Dit wijzigingsvoorstel is tot stand gekomen in afstemming met gemeentelijke adviseurs, 

informatiesessies gemeenteraden, kerngroep adviseurs gemeenten en bestuurlijk portefeuillehouders. 
Procesmatig is hierin gelijk opgetrokken met de GR Veiligheidsregio Flevoland en ook de 
Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek.  
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Het wijzigingsvoorstel VR Flevoland is geagendeerd geweest op 29 maart 2023. Het AB 
Veiligheidsregio Flevoland heeft zonder opmerkingen en met complimenten voor gedegen proces, 
ingestemd met het voorstel om het wijzigingsvoorstel aan te bieden aan de colleges. 

Vervolg na besluitvorming in deze vergadering: 
 Aanbieding wijzigingsvoorstel aan colleges die hun gemeenteraden de gelegenheid geven hun 

zienswijze hierop te geven (12 weken). 
 Na eventuele verwerking van zienswijze biedt AB het definitief voorgestelde wijzigingsbesluit aan, 

aan de colleges. Hierop vragen de colleges toestemming aan de raad de GR te wijzigen. Hiervoor 
staat een periode van 13 weken. 

 De regeling kan worden gewijzigd bij een daartoe strekkend besluit van de colleges van 

burgemeester en wethouders van ten minste twee derde van de gemeenten in Flevoland, die 

samen twee derde van het aantal inwoners van het werkgebied omvatten. 

 Verwacht wordt dat de regeling uiterlijk 2e kwartaal 2024 gewijzigd is. Een en ander conform 

planning. 

Besluit: 

Het bestuur stemt in om de concept-aanbiedingsbrief aan de deelnemende colleges voor te leggen en 
hen voor te stellen het ontwerp-wijzigingsbesluit Gemeenschappelijke regeling GGD Flevoland (Bijlage 
2), samen met de was/wordt-lijst (Bijlage 3) aan de respectievelijke gemeenteraden ter zienswijze 

aan te bieden. 
Tevens vraagt het bestuur aan de directie om de uitwerking van het AB en DB voor een volgende 
vergadering te agenderen. Actie 
 
 
5. GALA/IZA stand van zaken regionale en lokale ontwikkelingen 
De heer Broekema geeft als portefeuillehouder een korte toelichting. 

 

In verband met tijdgebrek wordt dit agendapunt kort behandeld. 
Mevrouw De Jonge geeft aan dat gemeente Almere bezig is met de propositie en heeft bij de 
zorgverzekeraar aangegeven gezien te willen worden als subregio om zo eigen accenten te leggen bij 
de planvorming. De heer Broekema vraagt wat hiervan de gevolgen zijn voor de “regio-genoten” en 

benadrukt het belang van het regionaal samen optrekken.  Gemeente Almere heeft immers ook een 
rol in de gezamenlijke opgaven van de regio. Mevrouw De Jonge beaamt ook het regionale belang.  
 

 
6. Rondvraag 
Er is geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 

 
Aldus vastgesteld op 11 mei 2023 en getekend op 15 juni 2023 
 
 
te Lelystad, 

 

 
R. Broekema     M. Vluggen 
voorzitter     secretaris 
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Actielijst behorend bij notulen 06 april 2023 

Nr 
 

Datum 
overleg 

Omschrijving actie incl. beoogd effect Verantwoordelijk 
uitvoering 

Plandatum 
gereed 

Datum 
gerealiseerd 
 
 

      

1 06 april 2023 Uitwerking verantwoordelijkheden, taken en werkwijze AB en DB. Mevrouw Vluggen Oktober 2023  

2 06 april 2023 Wijzigingsvoorstel GR – uitwerking AB en DB agenderen voor bespreking in 
vergadering 

Mevrouw Makarawung Medio 2023  

      

 
   
 
 
 
 
 
 


